
Jaarverslag 2022-2023
Gymnas ekvereniging Oeverzwaluwen

Bestuur
Er zijn meerdere wisselingen geweest in het bestuur. Vanwege gezondheidsproblemen hee  Durk 
Stoker zijn taken eerst s lgelegd binnen het bestuur en wordt dit waargenomen door het huidige
bestuur; Femke de Boer-Folmer, Elisa Bakker, Sasja Haytema-Bruno. Na een ziekteperiode neemt Durk
Stoker defini ef afscheid als voorzi er, helaas overlijd Durk later in het seizoen. Na een noodoproep
hebben Thea Dijkstra en Thea Rolsma aangegeven in het bestuur van gymnas ek te willen stappen.
Daarmee kan Sasja Haytema a reden na 4 jaar zi ng in het bestuur gymnas ek. 

Thea Dijkstra neemt het voorzi erschap op haar, Elisa Bakker de ledenadministra e, Femke de Boer-
Folmer het secretariaat en social media en Thea Rolsma als penningmeester. Jelly Nagelhout
ondersteunt waar nodig bij uitvoering van bestuurstaken. Femke de Boer- Folmer gee  halverwege het 
seizoen aan om jdens de ALV van 2023-2024 af te treden als bestuurslid na 4 jaar. Daardoor zijn er
dan weer 3 bestuursleden en moet er wederom ac ef gezocht worden naar nieuwe bestuursleden.

Leden
We starten dit seizoen met 61 leden en eindigen met 72 leden.

Contribu e
Er is voor seizoen 2022-2023 gekozen om niet een verhoging te doen van de lidmaatschaps-contribu e.
Voor seizoen 2023-2024 zal een verhoging wel nodig zijn om alle hoge kosten te kunnen dekken. Deze
verhoging zal ingaan per 1-1-2024.

Trainers/lessen
Jacintha O enhof hee  4 jaar de gymnas eklessen verzorgt bij Oeverzwaluwen. Omdat Jacintha in 
loondienst was via Sport Fryslân en nu een vast contract moest worden aangeboden, is vanwege het
financiële risico vanwege hoge loonkosten en bureaukosten, gekozen om het contract niet te verlengen.
Daardoor moest het bestuur op zoek naar een nieuwe trainer voor de gymnas eklessen. Na een lange 
moeilijke zoektocht is het gelukt om trainer Feikje Draaijer uit Bakhuizen, ook de trainer van Steps,
enthousiast te krijgen en de gymlessen op haar te willen nemen. Gymles zal in het nieuwe seizoen
2023-2024 worden gegeven op dinsdagmiddag i.p.v. woensdagmiddag. Feikje is niet bevoegd om
turnlessen te geven, daardoor vervalt selec e gymnas ek (turnen). 

Anne e Wi eveen die dit seizoen is gestart met het aanbieden van Dance lessen hee  ook na een
seizoen aangegeven dat ze Dance niet meer kan combineren met haar nieuwe werk. Ook voor haar
hebben we een enthousiaste vervanger kunnen vinden vanaf het nieuwe seizoen, Klaske Smid uit
Hemelum.

Jelly Nagelhout gee  Tumbling lessen op maandagavond in de sporthal, Annelies Nijdam gee  
ouderengym op woensdagochtend in De Klink en Feikje Draaijer steps op dinsdagavond in De Klink.

Voor de zomervakan e hebben we een bijeenkomst/kennismaking gehad met alle trainers van afdeling 
gymnas ek. Dit was een hele gezellige ontmoe ng waarbij we alle trainers hebben geïnformeerd over 
het reilen en zeilen binnen de vereniging. Ook hebben alle trainers en bestuursleden een a en e 
gekregen namens het bestuur voor hun spor eve inzet afgelopen seizoen. 

Tijdens deze bijeenkomst gaf Annelies aan dat de ouderen bij ouderengym graag willen sporten t/m
mei i.p.v. juni en dat wenselijk is dat het jaarbedrag per drie maandelijks incasso wordt gedaan. Het
seizoen inkorten is akkoord en per seizoen 2024-2025 zal drie maandelijks incasso kunnen worden
gerealiseerd. Vanwege de drukte binnen het bestuur is het niet mogelijk om dit eerder te realiseren en
communiceren.



Wedstrijden/evenementen
In november 2022 en april 2023 is er een onderling herfs oernooi en paastoernooi geweest, 
georganiseerd door o.a. Jacintha O enhof, in de sporthal van Makkum. Vele prijzen zijn hier gevallen 
voor kinderen van Oeverzwaluwen gymnas ek. In januari 2023 hee  er een gyminstuif plaats
gevonden in de sporthal van Koudum. Dit werd o.a. georganiseerd door Feikje Draaijer en Jelly
Nagelhout, in samenwerking met meerdere gymnas ekverenigingen uit de omgeving. Dit was ook een 
groot succes en zal volgend seizoen waarschijnlijk weer terugkeren op de agenda.

Financieel
Uit de begro ng en jaarrekening van het vorige seizoen bleek dat we het seizoen 2022-2023 verlies
zouden draaien door het stoppen van subsidies m.b.t. coronacompensa e. De kosten voor trainers,
zaalhuur en reiskosten zijn hoger dan de inkomsten door de lidmaatschapscontribu e en andere
inkomsten. Er moeten dus in seizoen 2023-2024 maatregelen genomen worden om financieel er weer
gezond voor te komen staan. Het vertrek van trainster Jacintha scheelt de vereniging enorm veel
kosten. De kosten voor zaalhuur in De Klink liggen hoger dan de sporthal. De lessen van ouderengym,
steps en dance kunnen door overlast muziek en andere lessen helaas niet worden geboden in de
sporthal. Gelukkig wil het nieuwe bestuur van De Klink meedenken en hee  een aanbod gedaan voor 
een lager tarief zaalhuur. Dit scheelt weer in de kosten zaalhuur voor seizoen 2023-2024. In 2023 werd
Dance een nieuw onderdeel van afdeling gymnas ek. Daar zullen wel meer leden bij moeten om het 
financieel te kunnen blijven dekken.

Ac es
Omdat afdeling gymnas ek financieel gezien dit seizoen verlies zou draaien is er vanuit de OMNI
besloten om de opbrengst van de Poiesz Jeugdsponsorac e dit jaar volledig aan afdeling gymnas ek te 
schenken. Hiermee krijgt afdeling gymnas ek weer een beetje ruimte in de financiën om zo alle kosten
te dekken. Hier is afdeling gymnas ek heel erg blij mee! Begin van het nieuwe seizoen 2023-2024 hee
een suikerbrodenac e plaats gevonden om extra opbrengsten binnen te halen voor de vereniging.

Werving leden/promo e
We hebben flyers gedrukt voor de lessen van gymnas ek en dance voor het werven van nieuwe leden. 
Hiermee wordt ook benadrukt dat kinderen 2 gra s proeflessen mogen draaier. Door de komst van 
trainster Feikje hopen we dat het aantal leden gymnas ek weer flink zal s jgen. Deze promo e is ook 
gedeeld via de mail van school en via social media.

Vooruitblik
We hopen snel nieuwe bestuursleden te werven waarmee er weer een voltallig bestuur voor
gymnas ek zal zijn. Door de minimale beze ng en de vele wisselingen van bestuursleden en trainers 
zijn er veel ac es en onderdelen blijven liggen afgelopen seizoen. Nu we financieel gezien weer beter
in de pas lopen en twee enthousiaste trainers hebben gevonden voor gymnas ek en dance, zou het 
zonde zijn dat afdeling gymnas ek nu moet stoppen vanwege te weinig bestuursleden. Voor nu ze en 
we nog steeds de schouders en onder en hopen we dat alle leden met veel plezier lessen ontvangen
bij alle afdelingen van gymnas ek!

Oktober 2023
Namens het bestuur, Thea Rolsma


